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Protokół 

posiedzenia Rady Osiedla Blachownia 
z dnia OS.06.2018roku 

Posiedzenie otworzyła o godz. 17:30 i prowadziła je przewodnicząca RO Blachownia 
Małgorzata Lipczyńska, która na wstępie: 

l) Stwierdziła na podstawie listy obecności, że w posiedzeniu bierze udział 7 członków Rady 
Osiedla Blachownia, co jest liczbą wystarczającą do podejmowania przez Radę uchwał; 

2) powierzyła protokołowanie posiedzenia Małgorzacie Lipczyńskiej; 
3) przedstawiła porządek obrad posiedzenia zawarty w zawiadomieniu o jego zwołaniu, do 

którego obecni na posiedzeniu członkowie Rady i Zarządu Osiedla Blachownia nie wnieśli 
uwag; 

Porządek obrad: 
l. Otwarcie zebrania i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie sprawozdania z poprzedniego zebrania. 
3. Sprawozdanie z okresu między posiedzeniami 
4. Omówienie zgłoszonych problemów przez mieszkańców na spotkaniu z dzielnicowym. 
5. Omówienie spraw dotyczących osiedla ( pisma i odpowiedzi z urzędu - dodatkowe przejścia dla 
pieszych) 
6. Omówienie szczegółów oraz rozdzielenie zadań i obowiązków na Piknik Rodzinny który ma się 
odbyć 16.06.20 18r 
7. Zapytania członków RO i ZRO 
8. Wolne wnioski 
9. Zakończenie obrad 
Ad. 1 
Przewodnicząca otworzyła zebranie o godz. 17:30 i stwierdziła prawomocność obrad na podstawie 
listy obecności. 

1.Ad.2 
Przewodnicząca przedstawiła sprawozdanie z poprzedniego zebrania RO. Obecni nie wnieśli uwag. 
W głosowaniu za przyjęciem protokołu brało udział 7 członków RO. 

Ad.3,4,5 
Najważniejsze sprawy dotyczące osiedla poza podstawowymi dotyczącymi stałych działań, 

przewodnicząca zdała sprawozdanie z na jakim etapie są przygotowania do pikniku 
Spotkania mieszkańców z dzielnicowym nie było ze względu na obowiązki służbowe 
przedstawiciela policji. 
Przewodnicząca omówiła działania jakie podjęto w sprawie przejść dla pieszych, a dokładniej ich 
brakiem w rejonie Parku Lotników czy poczty. Omówiono odpowiedzi na pisma jakie wysłano w 
tej sprawie. 

Ad.6 
Zebrani dyskutowali jakie dodatkowe atrakcje przygotować na zaplanowany Piknik Rodzinny, 
który ma się odbyć 16.06.20 l r. 
Przewodnicząca przedstawiła projekt pikniku i rozdzieliła zadania dla członków rady. 

Ad.7 
Członkowie rady pozytywnie zaopiniowali projekty uchwał Rady Miasta w sprawie: 

I. ustalenia zasad usytuowania na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle miejsc sprzedaży i 
podawania napojów alkoholowych; 

2. ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych na trenie miasta 
Kędzierzyn-Koźle 



4) Wobec wyczerpania porządku obrad - prowadząca posiedzenie zamknęła je o godz. J 9:00 

W załączeniu: 

J. lista obecności 
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